

Job announcement

Within a project funded by the Swiss National Science Foundation, at the French Studies Unit of the Department of Linguistics and Literature / University of Basel (Switzerland) we are offering

2 Doctoral Positions

(3 years, full grant, starting from 1.1.2013)
in interactional linguistics

The PhD candidates will write their dissertation within the SNF project « *Speaking in public: Social interactions within large groups. Contributions from a conversation analytic multimodal perspective* » directed by Lorenza Mondada.

We are looking for PhD candidates

- having a Master in linguistics
- interested in research on social interaction, possibly having a training in conversation analysis and in transcribing spoken corpora
- interested in fieldwork and video analysis, possibly having experience in empirical research methods
- able to work on French data, with native or near-native competence in French
- having a good knowledge of German or English

We offer 2 posts consisting each one in

- a full-time doctoral position (salary : candoc Swiss National Foundation)
- for 3 years
- in order to complete a PhD Dissertation
- in French linguistics or general linguistics
- within the above mentioned project

The PhD students will work in a small dynamic team at the University of Basel ; they will be offered office space and all research infrastructure needed. They are expected to live in the Basel area.

For more information about the project and the position(s), please contact lorenza.mondada@unibas.ch. (see also <http://franz.unibas.ch/mondada-lorenza/>)

For applying send

- a complete CV
- a letter of motivation
- a copy of the master's mémoire

to Lorenza.Mondada@unibas.ch

Applications deadline is November, 1, 2012.

MISE AU CONCOURS

Dans le cadre d'un projet financé par le Fonds National Suisse de la recherche scientifique, la section de français du Département de Linguistique et Littérature l'Université de Bâle (Suisse) met au concours

2 postes de DoctorantEs

(3 ans, à 100%, à partir du 1.1.2013)
en linguistique interactionnelle

Les candidatEs au doctorat écriront leur thèse dans le cadre du projet SNF « *Parler en public : étudier les interactions sociales dans les grands groupes dans la perspective de l'analyse conversationnelle multimodale* » dirigé par Lorenza Mondada.

Nous recherchons des candidatEs

- ayant un master en linguistique ;
- intéresséEs par la recherche sur l'interaction sociale, si possible ayant une formation en analyse conversationnelle et une expérience de transcription de données orales ;
- intéresséEs par les enquêtes de terrain et l'analyse vidéo, si possible ayant une formation en méthodes d'analyse qualitative ;
- capables de travailler sur des données en français, avec une excellente compétence en français ;
- ayant des compétences en allemand ou en anglais.

Nous offrons deux postes, chacun consistant en

- un poste à 100% de doctorant (salaire Candoc du Fonds National Suisse)
- pour 3 ans
- visant à réaliser une thèse de doctorat
- en linguistique française ou linguistique générale
- dans le cadre du projet mentionné

Les doctorantEs travailleront au sein d'une petite équipe dynamique à l'Université de Bâle ; ils auront un bureau et auront accès à toute l'infrastructure de recherche nécessaire. Ils résideront dans la région bâloise.

Pour davantage d'informations sur les postes et le projet, contacter lorenza.mondada@unibas.ch. (voir aussi <http://franz.unibas.ch/mondada-lorenza/>)

Pour soumettre une candidature, envoyer

- un CV complet
- une lettre de motivation
- une copie du mémoire de Master (pdf)

à Lorenza.Mondada@unibas.ch

La date limite pour le dépôt des candidatures est le 1^{er} novembre 2012.